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Radna Rady Miejskiej Legnicy

Szanowny Pan

Tadeusz Krzakowski

Prezydent

Miasta Legnicy

W związku z interwencją mieszkańców oś. Sienkiewicza zwracam się z zapytaniem czy
istnieje możliwość postawienia ekranów dzwiękochłonnych wzdłuż atostrady A4 i czy należy
to do kompetencji Urzędu Miasta. Mieszkańcy żalą się na bardzo duży hałas, szczególnie w
godzinach wieczornych i nocnych dochodzących z pobliskiej A4.

Z góry dziękuję za odpowiedź.
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